
Ifj. Kanyik Antal: Megvan az új autó!  

Régen várt pillanat jött el a hét elején a Kanyik Motorsport életében, megérkezett ugyanis Ifj. 

Kanyik Anti és Timár Tomi vadonatúj Peugeot 208 Rally4-es versenyautója, amivel a srácok 

már a Salgó Rallye-n ott lesznek a Peugeot Kupa mezőnyében. Anti osztotta meg velünk a nagy 

hírt. 

A Nyerges Rallye beszámolóját úgy zártuk le, hogy a Salgó Rallye-n találkozunk. De 

akkor még nem árulhattuk el, hogy nem is akármivel jöttök, hanem a régen várt Peugeot 

208 Rally4-es versenyautótokkal. :-) 

Sokat vártunk rá, óriási öröm volt, amikor átvettük a 

kocsit! A szurkolóknak a Kroon Oil telephelyéről DuEn 

segítségével, egy élő bejelentkezés keretében lepleztük le 

az új autónkat, amire egy fantasztikus dekor készült. Nem 

túl régen kaptuk meg az autót, teljesen új, úgyhogy 

nekünk most jön a nagy feladat, a komoly felkészülés, 

mert alaposan meg kell vele ismerkednünk. Tesztelnünk 

is kell majd a Salgó Rallye előtt, hogy ne a teljesen 

ismeretlenbe ugorjunk fejest élesben, a versenyen. 

Hosszú folyamatnak vagyunk az elején. Eddig azért 

küzdöttünk, hogy meglegyen az autó, rettenetesen 

hálásak vagyunk a partnereinknek, a családunknak, és 

mindenkinek, aki segített nekünk, hogy hozzájussunk, 

most pedig már azon vagyunk, hogy minél hamarabb 

megtanuljuk.  

Némi tapasztalatod azért van már a 208 Rally4-ről. 

Számomra a típus már nem teljesen ismeretlen, hiszen 

tavaly Vida Petiék 208 Rally4-esét a Kanyik Motorsport 

készítette fel, szereltük a versenyeken, teszteltük, sikerült 

többször is kipróbálnom a kocsit, úgyhogy a miénkkel 

nem a nulláról indul a kapcsolatunk. Ettől függetlenül 

szükség lesz a próbákra, a versenyekre, hogy szépen 

fokozatosan be tudjuk lakni Tomival az autót. 

Hol tart a barátkozás? 

Leginkább csak álló helyzetben „próbáltuk”, mindössze 

a trélerre álltunk vele fel és le. A dekorációja viszont 

sokkal szebb élőben, mint amilyennek a tervezés során 

láttuk, nagyon különleges, egyedi. Gyönyörű, és újautó 

illata van. Pár dolgot még belerakunk, a Salgó Rallye 

előtt a féket, futóművet szétszedjük és összerakjuk és 

készülünk a tesztre. A teszt helyéről és idejéről még 

nem tudunk mit mondani, de nagyon boldogok 

vagyunk, várjuk már az első ismerkedős métereket.  
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Köszönjük a segítséget! 

 


